
Besluitenlijst digitale Commissie Ruimte 2 april 2020

Voorzitter: dhr. H.T.W. Visser
Commissiegriffier: mevr. E.H. Hondelink-Rinsma
Leden: dhr. E.R. van Essen (Lokaal Belang); dhr. M.R.A. Lap (PvdA); dhr. E. 

Verkampen (D66); dhr. W.J. Snelders (VVD ); dhr. B.M. Kagei 
(GroenLinks); mevr. L. van der Velden (SP); dhr. P.J.M. Freriks 
(Sociaal Zevenaar)

Collegeleden: mevr. C.M. Koers-de Graaf 

Overige aanwezigen: n.v.t.

1 Opening en vaststellen agenda

De vergadering wordt geopend. De voorzitter heet een ieder welkom bij deze eerste 
bijzondere digitale vergadering van de commissie Ruimte. De voorzitter benoemt 
nog even de spelregels voor deze digitale vergadering. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld

2 Krediet vrijgeven advies en begeleiding voorbereiding en uitvoering project 
A15/A12 (Z19/326378)

De raad wordt voorgesteld het krediet van € 500.000,00 beschikbaar te stellen voor 
de advisering en de begeleiding van de voorbereiding en uitvoering van het project 
A15/A12.

De fractie van Lokaal Belang heeft hedenmiddag (2 april) nog technische vragen 
ingediend. Vanwege de late aanlevering van de vragen en het feit dat de vragen te 
technisch van aard zijn, heeft de portefeuillehouder aangegeven dat deze vragen zo 
spoedig mogelijk schriftelijk beantwoord worden.

Commissie 
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over:
- de uitspraak van Rijkswaterstaat die nog moet komen en het risico voor de 
gemeente hierbij 
- de specificatie van de kosten van de werkzaamheden voor de gemeente, 
Rijkswaterstaat en ViA15 (technische vragen Lokaal Belang)
- het naar voren halen van infrastructurele werken door de Minister en de vraag 
daarbij of de A15 hiermee naar voren gehaald kan worden
- de beweegredenen om de de kredieten nu al vrij te geven



College
De portefeuillehouder beantwoordt de gestelde vragen. Het vertrouwen wordt 
uitgesproken dat de uitspraak van Rijkswaterstaat zodanig zal zijn dat er ook 
uitgevoerd kan worden. Er zit een klein risico in, maar dan kan er een splitsing in de 
projecten gedaan worden om toch met de verbreding van de A12 door te gaan. Het 
projectteam is nodig om met de aannemer afspraken te kunnen maken over de 
aansluiting van de weg Hengelder en om de verkeersstromen goed te laten verlopen. 
Het krediet dat niet nodig is zal terugvloeien naar de algemene reserve. De hoop 
wordt uitgesproken dat de uitspraak van de Minister invloed heeft op de uitspraak 
van Rijkswaterstaat.  Het is niet mogelijk om de verbreding van de A12 versneld naar 
voren te halen

Conclusie
Aangezien er nog enkele vragen open staan wordt het onderwerp als 
BESPREEKSTUK doorgeleid naar de digitale raadsvergadering.

3 Krediet vrijgeven monitoring geluid, fijnstof en trillingen A15/A12 (Z/19/326380)
De raad wordt voorgesteld om het krediet van € 200.000,00 beschikbaar te stellen 
voor de uitvoering van het monitoren van geluid, fijnstof en trillingen A15/A12.

Commissie 
De commissieleden stellen onder meer vragen en maken opmerkingen over:
- de uitkomst van onderzoek ten aanzien van fijnstof, geluid etc.
- de vraag of individuele burgers bij overlast door trillingen gebruik kunnen maken 
van de apparatuur van de gemeente Zevenaar
- het feit dat er nu minder verkeer op de weg is en hoe dit de metingen gaat 
beïnvloeden en de suggestie om later te meten
- het nemen van maatregelen door de gemeente als de geluidsnorm van 57 decibel 
wordt overschreden

College
De meting van aanvragen in het kader van trillingen wordt gedaan op aanvraag en 
deze metingen worden dan gedaan in het kader van de verzakkingsproblematiek. De 
portefeuillehouder bevestigt dat het weinige verkeer op dit moment inderdaad 
invloed gaat hebben op de metingen en zegt toe dat er een jaar langer gemeten zal 
worden. Mocht de corona-crisis nog een jaar langer doorgaan, komt het college 
terug bij de raad met een nieuw kredietvoorstel, maar dit zal geen hoog bedrag zijn. 
De vraag ten aanzien van het overschrijden van de geluidsnorm zal de 
portefeuillehouder meenemen in het overleg

Conclusie
Het onderwerp wordt als HAMERSTUK doorgeleid naar de raadsvergadering.



4 Krediet vrijgeven voor coördinatie en regie infrastructurele projecten in 
uitvoering (Z/19/326375)
De raad wordt voorgesteld om het krediet van € 585.000,00 beschikbaar te stellen 
voor coördinatie en regie op infrastructurele projecten in uitvoering.

Commissie 
De fractie van Lokaal Belang geeft aan de bereikbaarheid hoog in het vaandel te 
hebben staan en wil eerst de beantwoording van de schriftelijke vragen afwachten en 
het onderwerp in de raadsvergadering bespreken. 

Conclusie
Aangezien er nog enkele vragen open staan wordt het onderwerp als 
BESPREEKSTUK doorgeleid naar de digitale raadsvergadering.

5 Rondvraag
De leden van de commissie kunnen vragen stellen aan de portefeuillehouders.

Commissie
De commissieleden stellen vragen over: 
- de drukte bij de vuilstort en daarbij de vraag of de Kringloop niet open kan gaan of 
dat er spullen op een andere plek aangeboden kunnen worden, omdat inwoners nu 
ook spullen bij de vuilstort inleveren die ook bij de Kringloop terecht kunnen
- het niet doorgaan van glasvezel aanleggen in het buitengebied door Digitale Stad 
en de vraag daarbij wat er gebeurt met de kabels die reeds in de grond zijn 
aangebracht
- aanrijtijden Gelders Eiland

College
De portefeuillehouder laat in reactie op de vraag ten aanzien van de vuilstort en de 
Kringloop weten dat de gedane suggestie mee wordt gegeven aan de Kringloop. 
Digitale Stad gaat nog wel glasvezel in de dorpen aanleggen, maar niet in de stad. 
Verder wordt verzocht de vragen betreffende de aanrijtijden Gelders Eiland 
schriftelijk in te dienen. 

6 Sluiting
De voorzitter sluit de digitale vergadering om 19:55 uur en dankt aan aanwezigen 
voor hun aanwezigheid en inbreng.


